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Vlada Cme Gore
Potpredsjednik za politioki sistem, unutra§nju i spoljnu politiku i

ministar pravde

Broj: 01-4360/1#-
Podgorica, 23. jun 2014. godine

SKUPtTINA CRNE GORE

Poslanik Demokratskog fronta, gospodin Zoran Miljanie
postavio je poslanieko pitanje za sjednicu Skup§tine Cme Gore
zakazanu za 23. jul 2014. godine, koje glast

„Da Ste iz evroatlanskih struktura dobili sugestiju da
reformigete bezbjednosne slu2be odstranjivanjem odreclenog
broja pripadnika slu2bi povezanih sa organizovanim kriminalom
i stranim obavjealajnim slu2bama?

Postavljeno pitanje obrazIo2iou na Sjednici Skuptline Cme
Gore posvedenoj poslaniakim pitanjama, a odgovor trafm u
pisanoj formi."

U skladu sa elanom 191 Poslovnika Skup§tine Crne Gore,
donosim

ODGOVOR NA POSLANIOKO PITANJE



Patovani poslaniee Miljanitu,

Nismo dobili nikakve sugestije iz evroatlanskih struktura da
reformi§emo bezbjednosne sluThe odstranjivanjem odredenog
broja pripadnika sluibi povezanih sa organizovanim kriminalom
i stranim obavje§tajnim sluibama.
Naprotiv, dobili smo odgovor da reforme idu u jako dobrom
smjeru, da je Crna Gora pokazala zavidan napredak u odnosu
na sve druge ditave kandidate za Olanstvo u NATO.

Tvrdnja da je Crna Gora najozbiljniji kandidat za ulazak u NATO
potvrdila se i na posljednjem sastanka NAC-a u Briselu, na
kojem je Crna Gora dobila poruku ohrabrenja, uz laskave
ocjene o do sada postignutim rezultatima na torn putu elanstva
u NATO. Visoki zvanitnici Atijanse i diplomate zapadnih
zemalja u vise navrata su kazali, o cemu su mediji pisali, da je
Crna Gora ostvarila znaeajne uspjehe u postizanju zadatih
standarda, te da se Crna Gora i NATO sada nalaze na najblikroj
taaki na putu medusobnog pribli2avanja.

S po§tovanjem,
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